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Wloclawek, 07 .05.2O22t.

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Morek WoJtkowski

Prezydent Mlosta Wroclawek

Szanowny Panie Prezydencie

w imieniu mieszkaric6w woclawka zwracam sig z uprzejm4 prodb4 o wydanie
dyspozycji odpowiednim sluzbom komunalnym by wycigly uschnigte drzewo - skr4azowanie
ulicy Wienieckiej z ulicq Wysokq (obok przej6cia dla pieszych).

ostatnie wichury spowodowaly zlamanie kilku konar6w, kt6re spadly na dcie2kg rowerowq.
w celu zachowania bezpieczehstwa os6b korzystai4cych z chodnika i scier*i rowerowej
proszg o dokonanie wycinki i nasadzenia nowego drzewostanu.
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